

Name	ac.biomed GmbH
Address	Pauwelsstraße 17
Postal Code / City	52074 Aachen · Germany
Contact Person	Dipl.-Ing. Jan Roggenkamp
Phone	+49 241 9426180
E-Mail	info@ac-biomed.de
Website	www.ac-biomed.de
Employees	19
Founded	2008

ac.biomed is an independent laboratory that performs in-vitro tests for cardiovascular medical devices. The company provides engineering services in the field of testing and verification of medical devices according to national and international standards and guidelines. Based on validated test methods, ac.biomed offers in-vitro studies for regulatory approval and to characterize product safety and performance during the development process.

ac.biomed ist ein unabhängiges Labor, das in-vitro-Tests für kardiovaskuläre Medizinprodukte durchführt. Das Unternehmen bietet Ingenieurdienstleistungen im Bereich der Prüfung und Verifizierung von Medizinprodukten nach nationalen und internationalen Normen und Richtlinien an. Auf der Grundlage validierter Testmethoden bietet ac.biomed In-vitro-Studien für die behördliche Zulassung und zur Charakterisierung der Produktsicherheit und -leistung während des Entwicklungsprozesses an.